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Hei, 
 
Eg har sett gjennom skrivet som står på hjemmesiden til Meland Kommune angående 
breibandsutbygging, og lura på kva status er på denne saken? 
Det eg kan lesa er følgande, prosjektet er stoppa opp følgje av klagesaksbehandling. Og at denne må 
avgjerast før ein kan kome i gong med utbygginga. 
 
Sidan det nærma seg slutten av året, så lura eg berre på om det kan skje noko på denne fronten før 
2020? 
 
Mvh 
Henry Synnevåg 
 


